
PROTOKÓŁ 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych 

Rady Miejskiej w Barczewie 

z dnia 15 września 2015r. 

 

Miejsce spotkania: Pokój Rady, Urząd Miejski w Barczewie, Plac Ratuszowy 1, 11-010 Barczewo 

  

Tematy omawiane na spotkaniu: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie wyników egzaminu gimnazjalnego 

3. Przedstawienie wyników egzaminu klas VI 

4. Umowy dzierżawy dla szkół niepublicznych 

5. Remonty placówek oświatowych – w trakcie realizacji 

6. Opracowanie kryteriów oceny pozyskiwania środków zewnętrznych przez placówki 

oświatowe 

7. Fundusz stypendialny dla najlepszych uczniów 

8. Inwentaryzacja budynków oświatowych, audyt energetyczny,  - termomodernizacja 

budynków oświatowych 

9. Projekt powszechnej nauki pływania „Umiem pływać” ogłaszanego przez Ministra 

Sportu i Turystyki. 

10. Sprawy różne i wolne wnioski. 

 

Do punktu 1. 

Pan Rafał Surmański  przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych otworzył 

posiedzenie. 

 

Do punktu 2. 

W punkcie drugim posiedzenia Pani Chyżyńska przedstawiła raport szczegółowy dotyczący 

wyników egzaminu gimnazjalnego. W gminie Barczewo do egzaminu przystąpiło133 uczniów.   

Część humanistyczna średni wynik szkół w gminie 57%, część matematyczno-przyrodnicza 45%, 

część językowa 56%. Pani Chyżyńska wyraziła zadowolenie z wyników szkół gimnazjalnych.  

Gimnazjum Nr 1 w Barczewie może pochwalić się wysoką średnią z języka niemieckiego. Pani 

Dyrektor uważa, że uczniowie z egzaminu z języków nowożytnych mogą osiągać jeszcze lepsze 

wyniki. 

Pani Dyrektor przedstawiła sporządzone wnioski i sugestie, które w przyszłych latach powinny 

pomóc w osiągnięciu lepszych wyników. 

  

 

Do punktu 3. 

W punkcie trzecim Pani Chyżyńska przedstawiła szczegóły raport dotyczący wyników egzaminu 

klas VI. W gminie Barczewo egzamin pisało 143 uczniów. SP w Bartołtach osiągnęła stanin 

wojewódzki, SP w Łęgajnach oraz Kronowo osiągnęły statnin powiatowy natomiast SP w 

Barczewie zaprezentowała się poniżej średniej powiatowej. Pani Chyżyńska uważa, że SP w 

Barczewie zaprezentowała się słabo. Wynik szkoły jest gorszy niż w zeszłym roku. 

Część humanistyczna w gminie wypadła przyzwoicie. Wszystkie szkoły osiągnęły powyżej 50%. 

Problemem jest część matematyczna. Bardzo dobrze wypadała tylko szkoła w Bartołtach, osiągnęła 

wynik krajowy. 

Pierwszy raz w tym roku przeprowadzono egzamin z języka nowożytnego. Kronowo osiągnęło 

wynik polski, Lamkowo wynik wojewódzki natomiast reszta szkół wynik powiatowy. 

Pani Dyrektor jest zadowolona z wyników egzaminu. Tylko Szkoła Podstawowa Nr 1 w Barczewie 

wypadła poniżej średniej. Pani Dyrektor uważa, że wyniki są niepokojące i należy im się dokładniej 

przyjrzeć.    



Pani Chyżyńska przedstawiła sporządzone wnioski i sugestie, które w przyszłych latach powinny 

pomóc w osiągnięciu lepszych wyników. 

  

Do punktu 4. 

Kolejny punkt posiedzenia dotyczy umów dzierżawy dla szkół niepublicznych. Pani dyrektor 

Chyżyńska przedstawiła spostrzeżenia i sposoby rozwiązania sprawy dzierżawy. Szkoły z 

najmniejszym budżetem zaakceptowały stawki za dzierżawę przedstawione przez Panią Chyżyńską. 

 

Do punktu 5. 

Pani Dyrektor zaprezentowała raport ze stanu remontów placówek oświatowych. Remont sali 

gimnastycznej przy Szkole Podstawowej w Barczewie jest już w fazie końcowej. Do końca 

tygodnia firma cyklinująca parkiet powinna zakończyć prace. Ściany zostały pomalowane, jednak 

Pani Dyrektor uważa, że jakość farb jest niezadowalająca. 

Pan Surmański sugeruje aby szkoła zakupiła materiał, który zabezpieczy parkiet sali przed 

zniszczeniem. Przewodniczący uważa, że jest to sprawa priorytetowa. 

 

Do punktu 6. 

Punkt przeniesiony na następne posiedzenie komisji. 

 

Do punktu 7. 

Pan Surmański przedstawił pomysł stworzenia funduszu stypendialnego. 

Pani Chyżyńska sugeruje aby sprawą zająć się w przyszłym roku ponieważ obecnie jest już zbyt 

mało czasu żeby poprawnie przygotować projekt. Przewodniczący zasugerował, żeby nie czekać do 

przyszłego roku szkolnego  i wprowadzić  fundusz od nowego roku kalendarzowego. 

 

Do punktu 8. 

Pan Surmański zwrócił się z pytaniem do Pani Chyżyńskiej o stan termomodernizacji budynków 

oświatowych oraz czy był przeprowadzony audyt energetyczny. Pan przewodniczący poprosił o 

pełną odpowiedź na następnym posiedzeniu. 

 

Do punktu 9. 

Pan Surmański zaproponował aby szczegóły przystąpienia do projekty omówić po ogłoszeniu 

konkursu przez Ministerswo Sportu i Turystyki. Konkurs zostanie ogłoszony na stronach 

ministerstwa 21 października. 

 

 

 

Obecni: Hanna Chyżyńska, Dariusz Jasiński, Rafał Surmański, Andrzej Moszczyński, Bartosz 

Idzikowski 

 

Protokół sporządził 

Bartosz Idzikowski 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych. 

 

Rafał Surmański 


